



扶康會再次獲頒「十八區關愛僱主」

Fu Hong Society being awarded

"18 Districts Caring Employers Award" again

2014年國際復康日以「推廣聯合國《殘疾人權利公約》」為主題，致力宣揚傷健共融、平等尊重的精神。活動的開幕典禮暨「十八區關愛僱主」嘉許禮已在2014年12月7日舉行。本屆共有138間商業機構、非政府機構及社會企業獲獎，當中扶康會更是39間獲嘉許「連續5年或以上特別大獎」的機構之一。

扶康會將繼續聘用不同類別的殘疾人士，並按他們的能力及需要安排合適工作、提供配套設施、培訓及指導，讓他們能在工作間發揮所長，藉以促進殘疾人士平等就業。

The theme of the International Day of Disabled Persons 2014 was to promote "United Nations Convention of the Rights of Persons with Disabilities", as well as the spirit of social integration and mutual respect among people with and without disabilities. On 7 December 2014, the opening cum "18 Districts Caring Employers Award" ceremony was held successfully. 138 corporations, NGOs and social enterprises received the award this year; Fu Hong Society was one of the 39 organizations that were being awarded for 5 consecutive years or above.

Fu Hong Society will continue to employ persons with different disabilities, provide them with appropriate jobs, supporting facilities, training and guidance according to their abilities and needs. The society hopes that they can make use of their talent, so as to promote equal employment opportunity.

